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Van de voorzitter 

Wij zitten nog steeds met een flinke beperking van de onze vrijheid en mogelijkheden, 
met als gevolg dat ook ons verenigingsleven grotendeels stil ligt. 
 
Lopende en noodzakelijke zaken worden telefonisch of per email afgehandeld, maar wed-
strijden noch bestuursvergaderingen kunnen nog steeds geen doorgang vinden. Bijeen-
komsten met overheidsinstanties zoals het Waterschap Rijn en IJssel of de gemeente Rhe-
den gaan online maar je mist dan toch de interactie tussen de “aanwezigen”.  
Uiteraard blijven wij vooruit kijken, het wedstrijdrooster voor 2021 is in november 2020 al 
goedgekeurd en zodra dit weer is toegestaan willen wij ook direct weer starten met de 
wedstrijden zoals nu vermeld in het wedstrijdrooster 2021. Natuurlijk wel alles onder de 
corona voorwaarden.  
De op dat moment geldende voorwaarden om aan wedstrijden mee te mogen doen ont-
vangt u schriftelijk zodra u zich voor een wedstrijd bij De Kleine Diergaarde inschrijft.  
 
Het financiële verslag van de penningmeester en de begroting voor 2022 heeft al een ak-
koord van de medebestuursleden maar de kascontrole commissie moet zich hier nog wel 
over uitspreken. 
De aanwezigen op de Algemene Leden Vergadering hebben hierin het laatste woord. 
Wanneer de ALV gehouden kan gaan worden is nog onbekend. De planning, zoals jaarlijks 
op de laatste donderdag van maart gaat het niet worden. 
Het wachten is nu gewoon op het moment dat wij deze weer veilig kunnen en mogen 
organiseren. 
 
De uitnodiging en de agenda voor de Algemene Leden Vergadering wordt u via een extra 
editie van ’t Simmetje per email toegezonden of kunt u lezen tijdens een bezoek op onze 
website of Facebook pagina.  
In dit maart nummer van ‘t Simmetje vindt u al wel het verslag van de ALV van 2020. 
Wedstrijdrooster en reglement voor 2021 zijn in te zien en te downloaden vanaf de web-
site. 
 
De huldiging van onze jubilarissen zal ook pas plaats kunnen vinden tijdens de uitgestelde 
ALV. De leden die voor een speld in aanmerking komen worden ook vermeld in de extra 
editie van ’t Simmetje. 
Zijn er zaken die u al voor de ALV besproken wilt hebben, neem dan gerust contact op 
met het secretariaat. 
 
Het is overigens niet alleen maar kommer en kwel, ondanks de corona pandemie konden 
wij als een van de weinige sporters gewoon doorgaan met onze hobby. Wij zien ook dat 
veel meer mensen zijn gaan vissen. Het aantal leden nam met een kleine 300 toe waaron-
der een 25 jeugdleden. 
 
Wil Weijers, voorzitter 
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In het voorjaar hebben wij wederom een overmatige sterfte van karpers gehad in de vijver 
van Biljoen. Sportvisserij Nederland heeft naar aanleiding hiervan onderzoek gedaan maar 
gelukkig of helaas, het is maar hoe je het wilt zien, was er geen reden hiervoor aan te wij-
zen. De sterfte is met een uitzet van nieuwe karpers wel weer op peil gebracht. 
 
Ook andere vijvers hadden hun problemen, maar die zijn niet alleen van dit jaar, namelijk 
de overmatige groei van onderwater planten. De vijver van Biljoen kreeg op een bepaald 
moment ook nog eens te maken met flab, dit zijn diverse soorten draadalg die op een 
bepaald moment naar de oppervlakte komen en daarna (na een veel te lange tijd) weer 
afsterven. 
 
De Algemene Leden Vergadering hebben wij kunnen verzetten naar augustus.  
Belangrijke punten daarin waren de goedkeuring om de ledenadministratie onder te bren-
gen bij Sportvisserij Nederland en de verhoging van de Vispasprijs omdat federatie Mid-
den Nederland deze heeft verhoogd en de huur van ons clublokaal de Stek marktconform 
wordt aangepast. 

Jaarverslag van de secretaris over 2020  
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Dit jaar was er door de bekende beperkingen geen schoonmaak van Biljoen, wel is tot 
tweemaal toe een ploeg de vijver rond gegaan om de takken die vanaf de oever te pakken 
waren uit het water te halen. 
Eind van het jaar heeft het waterschap Rijn en IJssel in de oosthoek bij de boer langs de weg 
en voor een deel langs het pad veel slib en blad weggehaald en afgevoerd. 
 

Sportvisserij Nederland heeft twee van onze leden geroyeerd vanwege een slechte behan-
deling van gevangen vissen. De Winde heeft helaas ook drie leden voor een bepaalde tijd 
een schorsing van hun lidmaatschap moeten geven voor zaken die niet stroken met de ver-
enigingsvoorwaarden. 
 

Voor wat betreft de wedstrijden hebben alleen de IJsselcompetitie en de roofviswedstrijd 
aan Biljoen door kunnen gaan. 
 

Tot zover in het kort de meest belangrijke feiten over 2020. 
 
Wil Weijers, secretaris 

Geen e-mailadres bekend 

Van iets meer dan 150 leden hebben wij geen emailadres. 
Dat is jammer omdat als je niet een regelmatige bezoeker bent van de website of Facebook, 
je belangrijke informatie mist zoals een melding over een nieuwe uitgave van een Simme-
tje. 
Geef daarom je emailadres door op de openingspagina van de website.  
Meld dit ook aan leden waarvan je weet dat zij nooit een email melding van De Winde ont-
vangen. 
Je emailadres is bij De Winde veilig, door de privacywet mogen wij dit alleen maar gebrui-
ken voor intern gebruik.  
 

Wijzigt je emailadres, vergeet dan niet dat via info@dewinde.nl te melden. 

mailto:info@dewinde.nl
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Boetebedragen 2021 

Leden hebben eigenlijk altijd de benodigde visdocumenten voor elkaar maar wat als?? 

Zie hieronder de lijst voor 2021 met duidelijk hogere bedragen voor overtredingen ten 

opzichte van 2020. 

Uiteraard zijn dit de bedragen zonder de € 9,- administratiekosten.  
 

pH645a geen schriftelijke toestemming met één of twee hengels € 150,- (was 140,-) 

• pH645c geen schriftelijke toestemming met meer dan 2 hengels € 330,- (was 320,-) 

• pH647b niet op eerste vordering ter inzage afgeven schriftelijke toestemming € 100,-           
(was 95,-) 

• pH647c niet op eerste vordering ter inzage afgeven huurovereenkomst € 100,- (was            
95,-) 

• pH650a vissen met vistuig wat niet aan voorwaarden voldoet € 300,- (was 280,-) 

• pH652a gesloten tijd vissen met verboden aas € 100,- (was 95,-) 

• pH660 vissen in en bij een aangewezen stuw of in of bij een aangewezen vispassage € 
150,- (was 140,-) 

• pH662a vistuig voorhanden terwijl vistuig op dat moment verboden is € 100,- (was 
95,-) 

• pH662b 1 of 2 hengels voorhanden zonder toestemming € 100,- (was 95,-) 

• pH662c meer dan 2 hengels voorhanden zonder toestemming € 150,- (was 140,-) 

• pH662d ander toegestaan vistuig voorhanden terwijl men niet bevoegd of gerechtigd 
is om in dat water te vissen € 300,- (was 280,-) 

• pH664a vissen met een levende aasvis € 400,- (was 390,-) 

• pH666a ondermaatse vis voorhanden € 150,- 
pH668 vis voorhanden waarvoor een gesloten tijd van kracht is.€ 150,- 
 

pD515 valse persoonsgegevens opgeven € 400,- (was 390,-) 
pD517 niet op eerste vordering tonen ID bewijs € 100,- (was 95,-) 
pD537 verboden toegang onbevoegden € 100,- (was 95,-) 
pD537b handelen in strijd met toegangsbepaling € 100,- (was 95,-) 
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Wedstrijdrooster en reglement 2021 

Na de publicatie afgelopen november op de website van het voorlopige wedstrijdrooster 
2021 is er één opmerking met een verzoek tot aanpassing op gekomen, deze is doorgevoerd 
en heeft hierna de status goedgekeurd gekregen.  
Dit geldt ook voor het wedstrijdreglement waar helemaal geen op- of aanmerkingen over 
zijn binnengekomen. 
Het wedstrijdrooster is weliswaar een officieel agendapunt op de ALV maar na goedkeuring 
door de op de vergadering aanwezige en dit jaar de wel of niet reagerende wedstrijdvissers, 
is het al jaren een hamerstuk op de ALV. 

Europees voorstel loodverbod 

In het Simmetje van december 2020 stond al een artikel met betrekking tot het loodvrij 
vissen en dit onderwerp begint voor de toekomst van de hengelsport steeds serieuzere 
vormen aan te nemen. 
 
Op 4 februari publiceerde Sportvisserij Nederland onderstaand artikel. 
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Het European Chemical Agency 
(ECHA) stelt voor om het gebruik 
van lood in onder meer de jacht 
en hengelsport in de Europese 
Unie te verbieden. Dit is de uit-
komst van onderzoek naar en de 
beoordeling van de gezondheids- 
en milieurisico’s van lood in deze 
sectoren.  
Het voorstel aan de Europese 
Commissie is om zowel de ver-
koop als het gebruik van lood in 
de hengelsport (werpgewichten 
en in kunstaas) binnen enkele jaren aan banden te leggen. 
In juli 2019 heeft de Europese Commissie het ECHA gevraagd om het gebruik van lood in de 
jacht en hengelsport te inventariseren en om, indien nodig, met een voorstel voor beperkin-
gen te komen. Lood is een giftige stof voor mens, dier en milieu en het gebruik daarvan 
dient te worden teruggedrongen. Het ECHA komt tot de conclusie dat het gerechtvaardigd 
is om lood in de jacht en hengelsport te verbieden. Eind januari 2020 heeft de Europese 
Commissie een vergelijkbaar voorstel van het ECHA voor een verbod van lood in de jacht in 
en rondom natte natuurgebieden overgenomen. 
  
Voorstel loodverbod hengelsport 
Het ECHA stelt voor om de verkoop en het gebruik van lood in visgewichten en in kunstaas 
te verbieden met een overgangsperiode van drie jaar voor gewichten t/m 50 gram en een 
overgangsperiode van vijf jaar voor gewichten vanaf 50 gram. Daarnaast is het voorstel om 
per direct het gebruik van lood te verbieden wanneer opzettelijk lood wordt verloren, zoals 
bij zogenaamde drop off technieken. Deze termijnen gelden overigens vanaf het moment 
dat de Europese Commissie een besluit hierover heeft genomen. Vanaf 24 maart 2021 start 
het ECHA met een publieke consultatie van zes maanden. Vervolgens vindt er een risicobe-
oordeling en een sociaaleconomische analyse plaats. Daarna volgt een definitief advies aan 
de lidstaten en beslist de Europese Commissie over het voorstel. Naar verwachting vindt dit 
laatste begin 2023 plaats. 
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Vrijwilligers gezocht! 

Zonder vrijwilligers geen vereniging.  
Zij zijn hard nodig, zo kan je denken aan het begeleiden en activiteiten opzetten voor onze 
jeugdvissers, wedstrijden organiseren, maar ook als controleur van visdocumenten, onder-
houd van de viswateren, begeleiden minder validen of een bestuursfunctie. 
 
Door gebrek aan vrijwilligers moeten een aantal leden nu extra taken op zich nemen maar 
sommige taken kunnen nu domweg niet worden uitgevoerd en dit levert weer klachten van 
leden op.  
Bestuursleden en leden met andere taken binnen een vereniging worden niet alleen bij De 
Winde maar bij de meeste verenigingen in Nederland zeldzaam. Dit kan zo niet doorgaan 
aangezien dit onherroepelijk leidt tot opheffing van verenigingen.  
 
Lijkt het je wat om actief de vereniging te komen versterken, meldt je dan aan als vrijwilli-
ger. Geef aan wat je graag zou willen doen. Geen specifieke activiteit in gedachten, neem 
evengoed contact op en samen kijken wij of er iets is dat je wel zo willen en kunnen doen.  
 
Meld je aan, wij hebben je hard nodig! 
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Voortgang Laak en visvijver 

Er ligt bij de gemeente Rheden inmiddels een plan voor de herinrichting van deze wateren. 
In het kort komt het hier op neer dat het zicht vanaf de snelweg richting het dorp fraaier 
wordt. De Laak wordt hiervoor breder gemaakt op dit punt. 
Het plan is om totaal drie bruggen met een gelijksoortige uitstraling te maken. Eigenlijk 
liggen er al twee, de afrit van de snelweg, de huidige tussen Laak en visvijver en er moet er 
nog een komen tussen de huidige brug en het begin van de visvijver. 
 
Het water wordt hier en daar smaller en op een aantal andere plaatsen dieper gemaakt. 
Dit oogt aantrekkelijker en door het creëren van een aantal diepe stukken moeten de vis-
sen daar kunnen overleven bij een heel lage waterstand. 
In het plan staat ook een invalidensteiger aan de Laak aan de zijde van het huidige wei-
land. 
 
De uitvoering van het plan zal starten aan de westzijde, oftewel de visvijver bij de voetbal-
velden. 
Sluit niet uit dat er lopende de werkzaamheden er nog een aantal aanpassingen komen 
maar dit is op dit moment in grote lijnen het plan. 
Wanneer wij hier weer vissen in kunnen uitzetten zal afhangen van de voortvarendheid 
van de werkzaamheden. 
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Bruno de chatbot 

Sportvisserij Nederland is begonnen met het ontwikkelen van een chatbot en deze heeft 
de naam Bruno gekregen. 
 
Bruno staat altijd voor je klaar op alle pagina’s over de Vispas op de website van Sportvis-
serij Nederland. 
Het chatscherm verschijnt door op het blauwe wolkje rechtsonder in een Vispas scherm te 
klikken, waarna je hierna uit een aantal 
onderwerpen kunt kiezen.  
Na de keuze van je onderwerp wordt je 
stap voor stap naar de juiste pagina ge-
leid, bijvoorbeeld om extra documenten 
aan te vragen, gegevens te wijzigen of om 
een vervangende Vispas aan te vragen als 
je die verloren bent. 
Beperk je vraag tot zo min mogelijk woor-
den. 
 
Specifieke vragen zijn nu nog lastig maar 
hier wordt achter de schermen wel hard 
aan gewerkt en de verwachting is dat ook 
deze opties binnenkort gereed zijn. 
 
Veel vragen kan je overigens nu zelf al 
afhandelen via www.MijnSportvisserij.nl  
De chatbot verwijst je daar zelfs een aan-
tal keren zelf naar. 

Notulen van de jaarvergadering 2020 

Aanwezig:. Voltallig bestuur (5) en 10  leden 

Afwezig: 3 leden die zich wel hadden aangemeld maar uiteindelijk toch niet aanwezig wa-
ren. 

1. Opening 

Opening van de vergadering op 25 augustus 2020 om 20.03 uur. Dit keer een afwijkende 
locatie, vanwege de ruimte in het lokaal van de EHBO in de van Voorthuysenschool.  

http://www.MijnSportvisserij.nl
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We hebben met Corona te maken, gevolg: we hebben heel veel nieuwe leden gekregen, op 
dit moment ca 250. De meeste mensen worden Online lid. Helemaal nieuw is dat ‘t Simme-
tje ook alleen maar Online meer verschijnt. Er zijn enkele leden die daar niet mee kunnen 
leven, maar het scheelt wel erg veel kosten en energie. Alles gaat immers tegenwoordig 
zoveel mogelijk Online. 

Zorgen: gebrek aan bestuursleden en hulp binnen de vereniging.  
Wij hebben nu wel 79 jeugdleden, dat is uniek. Er is echter niemand te vinden die iets aan 
begeleiding van deze vissertjes wil doen. 

Ook dit jaar is ons een aantal leden ontvallen, wij weten dit van:  

J. Smit, R. Oonk, J. de Haar, T. van Heusden–Imming, R. Bloemink, W.H. Beumer en R. Hol-
kamp. 

Voor hen wordt een kort moment stilte gehouden. 

 

2. Vaststelling agenda  

Geen wijzigingen op de agenda zoals in de uitnodiging van ‘t Simmetje van juli 2020 

 

3. Bespreking notulen jaarvergadering 
28 maart 2019 

Geen op- en aanmerkingen. 

 

4. Ingekomen stukken 

Geen ingekomen stukken, ondanks de 
lange periode tot de vorige vergade-
ring. 

 

5. Jaarverslag secretaris 

Geen op- of aanmerkingen 

 

6. Jaarverslag penningmeester 

Geen op- of aanmerkingen. 
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7. Verslag kascontrolecommissie 

De commissie, bestaande uit F. v. d. Beeten, M. Zegers en W. Budel, hebben geen op- of 
aanmerkingen op de financiële administratie en stellen voor de penningmeester decharge 
te verlenen en dank te zeggen, hetgeen onder applaus wordt overgenomen door de verga-
dering. M. Zegers geeft aan dat het een eenvoudige maar ook belangrijke klus was maar 
dat alles erg duidelijk was. 

8. Begroting 2021 en vaststellen contributie voor 2021 

De contributie wordt met 3 euro verhoogd, dat komt doordat de federatie de bijdrage per 
lid gaat verhogen met 1,75 euro. Grotendeels veroorzaakt doordat zij vanwege de grote 
hoeveelheid werk het personeelsbestand hebben moeten uitbreiden.  

De Gemeente gaat voor alle door haar verhuurde panden en ruimtes een marktconforme 
huurprijs hanteren, dit geldt dus ook voor de lokaliteit die wij nu huren, het bedrag wat dit 
gaat worden is nog niet bekend, maar het zal zeker omhoog gaan. 

Derde post die deze verhoging moet dekken is de financiële afhandeling en distributie van 
de vispassen en overige documenten. Sportvisserij Nederland gaat dat vanaf nu voor ons 
verzorgen en daar zijn uiteraard kosten aan verbonden, maar een onderdeel daarvan is wel 
dat de afhandeling van betalingen en de bezorging van de Vispassen aan de leden daarbij is 
inbegrepen.  
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 Advies van het bestuur is, zeg op tijd je lidmaatschap op en niet na de incasso te storne-
ren. Sportvisserij Nederland hanteert in tegenstelling tot hetgeen De Winde wel toeliet, 
een boete voor het te laat opzeggen van een lidmaatschap. 
De uitbesteding aan Sportvisserij Nederland scheelt ons wel voor 4 personen een week 
werk. 
 

9. Bestuursverkiezing 

Aftredend en herkiesbaar: 1e voorzitter W. Weijers. Vanuit de vergadering is het vertrou-
wen dat de voorzitter aanblijft. 

De rest van het bestuur aanvullen is een zorgenkindje, oproepen via ‘t Simmetje en websi-
te lijken niet te werken, alleen persoonlijke benadering kan enigszins op resultaat reke-
nen. 

10. Verkiezing leden kascontrolecommissie 

Aftredend: F. v.d. Beeten, G. Boks wordt reserve en F. v.d. Beeten meldt zich ook weer 
direct aan als eerstvolgende reserve hierop. 

 

11. Pauze (20.31) 

Gezien de tijd slaan we deze maar weer over. 
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12. Vaststellen wedstrijdrooster en - reglementen 2020 

In november 2019 is dit rooster al besproken en bepaald, vergadering gaat hier mee ak-
koord. Vanaf zondag 30 augustus 2020 gaan we wel weer wedstrijden houden, op de IJssel 
en roofviswedstrijden. 

Het opstarten van de wedstrijden dienen zoals verplicht in deze tijd bij de Gemeente te 
worden gemeld en dit is uiteraard ook gedaan. 

 
13. Huldiging jubilarissen 

Volgens de ledenlijst komen onderstaande mensen in aanmerking voor de huldiging als 
jubilaris met hun respectievelijke  25, 40, 50 en 60  jarige lidmaatschap.  

 
25 jaar  A. in het Veld  14-1-1995  

40 jaar  J. Schouten   13-7-1980  

50 jaar  P.H. Polman   15-5-1970  

  J. de Roos   13-7-1970  

  H. Wijdeveld   07-5-1970  

65 jaar  T.N.C. van Heusden  01-5-1955 

 
14. Bestuursmededelingen en voorstellen 

Alles zoveel mogelijk online 
Wij propageren dat iedereen alles online afhandelt, zodat de penningmeester weinig meer 
de deur uit hoeft. We hebben wel last van buitenlandse vissers die problemen hebben met 
het inschrijven, maar dit mag geen reden zijn om ze te weigeren als lid.  

Doordat ze taal niet machtig zijn, kennen ze ook niet de benodigde regels, vissen ze vaak 
zonder vergunning of van de oever van het hotel waar zij wonen maar waar dit niet is toe-
gestaan. Ook onze karpers verdwijnen als wij niet opletten als feestmaal op hun bord.  

Meldingen gedaan naar de politie worden als er tijd voor is echt wel gehonoreerd, maar er 
moet dan wel voldoende mankracht beschikbaar zijn. 

Zuidflank Rheden 

Opknappen van het aanzicht aan de zuidzijde van Rheden. 

Alle verenigingen daar willen als het even kan zoveel mogelijk samenwerken en ruimtes 
beter benutten. Wij hebben als hengelsportvereniging eigenlijk niets te bieden daar maar 
denken en waar nodig praten wij wel mee. De visvijver is onbruikbaar geworden, de Laak 
kan als er voldoende water in staat bevist worden maar dan moeten er wel gaten worden 
gegraven waar vissen kunnen overleven bij een zeer lage waterstand. Met het Waterschap 
en Gemeente zijn wij hiermee in overleg.  
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Uitdiepen is mooi maar de grond mag alleen over water verplaatst worden, dus er komen 
weer nieuwe problemen bij. Kan nog heel lang duren, de Laak heeft bij droogte de lage 
waterstand doordat deze meegaat met de stand van de IJssel en tegelijk de aanvoer van 
water vanaf de Veluwe onvoldoende is. 

Visuitzet 

Er zijn dit jaar 50 karpers uitgezet in Biljoen, er zijn ook precies 25 dood gegaan. Sportvisse-
rij Nederland heeft naar aanleiding hiervan onderzoek gedaan, maar heeft geen aanwijzing 
gevonden wat de reden kan zijn geweest. Dit najaar willen wij het verlies wel weer op peil 
brengen. 

Bouwplannen bij ziekenhuis Rijnstate Velp. 

Er is een plan om bebouwing uit te breiden richting westelijke circuitvijver, Bij de Gemeen-
te hebben wij het verzoek neergelegd om rekening te houden met ons vis- en looprecht 
langs dit water. Een eis voor nieuwbouw is op dit moment dat er 100 meter vanaf de snel-
weg geen huizen mogen worden gebouwd. Wat blijft is een stukje bij het voormalige AZC 
waar men theoretisch de mogelijkheid heeft om de tuinen tot aan het water te laten lo-
pen. 

Gaten van Van Schooten:  

Tegenover Eggink aan de IJssel lagen aan de kant van Lathum een aantal kolken. Deze lig-
gen nu al jaren droog maar wij hadden er nog een huurcontract van. Deze gaten liepen 
jaren terug jaarlijks vol bij hoog water. De gronden zijn nu van natuurmonumenten. Zij 
willen ons geen nieuw contract meer aanbieden. Hun standpunt is dat er niet gevist mag 
worden tenzij dit hoogst noodzakelijk is. 

Jeugdvishouders en nachtvissen:  

Bepaling, jeugd onder de 16 jaar mag alleen met een nachtvispas vissen onder toezicht van 
een volwassene. 

Partij van de Dieren:  
Heeft op een vergadering bij waterschap Rivierenland een inspraak gehouden. De hengel-
sport werd daar gitzwart gemaakt waarbij het woord dierenmishandeling een sterk woord 
was. In het westen van het land hebben zij als partij tot nu toe nog nergens een meerder-
heid in de gemeenteraad maar daar was al wel het advies om geen water meer te verhu-
ren aan de hengelsport. 

Zorg als visser dat je de gevangen vissen netjes behandeld, en geen foto’s maakt zoals van 
een vis bungelend aan een snoertje. 

Wedstrijdvissersoverleg 

Wijzigingen of opmerkingen over het rooster van 2021 kunnen tot half november per mail 
worden ingediend. Er is onvoldoende ruimte in De Stek om deze bijeenkomst te kunnen 
houden dit jaar. 
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15. Rondvraag 

Hagen Löser:  

Is er wat te doen voor de nieuwe jeugdleden, hij wil dat zelf wel doen, heeft er wel ideeën 
voor. Voorzitter geeft aan dat er weinig animo is vanuit leden om iets op te starten. Tweede 
probleem is beschikbaarheid van viswater, alles is met groen vol gegroeid. Marco Zegers wil 
wel meehelpen. 

Voorzitter komt hier op terug. 

Marco Zegers:  
Vroeger werd er al kalk gestrooid in Biljoen, is dat niet te doen om het water beter te krij-
gen? Voorzitter: mag niet, water mag niet beïnvloed worden, kwaliteit en kwantiteit mogen 
wij niets aan doen en voldoet aan de normen. Water is helder, stroomt goed door en is mini-
maal verontreinigd. 
 

16. Sluiting 

De voorzitter bedankt de aanwezigen voor hun inbreng en sluit de vergadering om 21.09 
uur.  

 

Notulist A. in ‘t Veld 


